



Date: 26/10/2025

التاريخ: 2025/10/26

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين،

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Clarification on Unusual Trading Activity on The Commercial Real Estate Company (K.P.S.C) Shares

الموضوع: إيضاح من الشركة التجارية العقارية (ش.م.ك.ع) بشأن التداول غير الاعتيادي على أسهم الشركة

In reference to the above, and relevant to the inquiry about the unusual trading activity on The Commercial Real Estate Company (K.P.S.C) shares as per trading session dated on Sunday, October 26, 2025, and pursuant to the provisions of article (4-5) of the 10th book (Disclosure and Transparency) of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and its amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وبخصوص إستفساركم عن وجود نشاط غير إعتيادي على تداول سهم الشركة بالبورصة خلال جلسة تداول اليوم الاحد الموافق 2025/10/26، وطبقاً لنص المادة (4-5) من الفصل الرابع للكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

We would like to inform you that the company does not have any material information that it did not disclose during the previous period, and there has been no recent developments that would have impacted the company's share in any way that would cause such activity.

فإن الشركة التجارية العقارية (ش.م.ك.ع) تؤكد بأنه لا يوجد لديها أية معلومات جوهرية لم تقم بالإفصاح عنها خلال الفترة السابقة، ولم تكن هناك تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على سهم الشركة بالشكل الذي قد يترتب عليه هذا النشاط.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



صالح أحمد العريان

الرئيس التنفيذي لمجموعة الموارد البشرية والشؤون القانونية

Saleh Ahmad Al Aryan

C.E.O - Human Resources & Legal Affairs Group

